

Title (en)

APPARATUS FOR DISCHARGING FUSIBLE MATERIAL FROM SEALED SPACE WITH GAS UNDER HIGHER THAN THE ATMOSPHERIC PRESSURE.

Title (de)

GERÄT ZUM HERAUSBRINGEN EINES SPRÜHFÄHIGEN STOFFES AUS EINEM ABGESCHLOSSENEN, UNTER ÜBERDRUCK STEHENDEN RAUM.

Title (fr)

APPAREIL POUR DECHARGER UNE MATIERE FUSIBLE CONTENUE DANS UN ESPACE HERMETIQUE AU MOYEN DE GAZ SOUS UNE PRESSION SUPERIEURE A LA PRESSION ATMOSPERIQUE.

Publication

**EP 0338064 A1 19891025 (EN)**

Application

**EP 88909604 A 19881027**

Priority

HU 487087 A 19871029

Abstract (en)

[origin: WO8903793A1] The container (2) of the apparatus receiving the material to be sprayed is in releasable, sealed contact with the valve (9) through the valve collar (4) and some kind of fixing element, e.g. threaded cap (6). The sealing is pressed in between the flange (30) of the container's (2) neck (5) and flange (4a) of the valve collar (4).

Abstract (fr)

Le récipient (2) de l'appareil recevant la matière à pulvériser est en contact étanche libérable avec la soupape (9) par l'intermédiaire de la coupelle (4) de soupape et d'un genre d'élément de fixation, par exemple un bouchon fileté. La garniture d'étanchéité est plaquée entre le rebord (30) du col (5) du récipient (2) et le rebord (4a) de la coupelle (4) de soupape.

IPC 1-7

**B65D 83/14**

IPC 8 full level

**B65D 83/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 83/38** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8903793A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**WO 8903793 A1 19890505;** AU 2614488 A 19890523; EP 0338064 A1 19891025; HU 197862 B 19890628

DOCDB simple family (application)

**HU 8800069 W 19881027;** AU 2614488 A 19881027; EP 88909604 A 19881027; HU 487087 A 19871029